



SMITHS FALLS

RISE AT THE FALLS



Beckwith Street and Bridge La Rue et le Pont Beckwith



Created during the town's settlement in the early 1820's, the name of Beckwith Street and its bridge derived from Beckwith Township, when strong ties existed between the Anglican congregations of both communities. At 99 feet wide, Beckwith Street and its bridge encompassed a striking view for travelers who arrived from steamboats at the Combined Locks. While Smiths Falls boasted that it had two of the widest main streets in Upper Canada, local mythology suggests that the surveyors who were working on the street's construction were inebriated at the time and mistakenly marked the street twice, laying a double width of the street out on each side.

Créé lors de la colonisation de la ville au début des années 1820, le nom de la rue Beckwith et de son pont dérivent du canton de Beckwith, à l'époque où des liens étroits existaient entre les congrégations anglicanes des deux communautés. À une largeur de 99 pieds, la rue Beckwith et son pont offrent une vue saisissante aux voyageurs arrivant de bateaux à vapeur aux écluses combinées. Alors que Smiths Falls se vantait d'avoir deux des rues principales les plus larges du Haut-Canada, la mythologie locale laisse entendre que les géomètres qui travaillaient à la construction de la rue étalent en état d'ébriété et avaient à deux reprises marqué la rue à tort, créant ainsi une double largeur de chaque côté.